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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:874 Utbetalning av EU-stöd till lantbrukare

Det är väl bekant för alla inblandade parter att utbetalningar av EU-stöd till 
Sveriges lantbrukare försenas på grund av problem med datasystemet på 
Jordbruksverket. När frågan kom upp under 2015 trodde de flesta att det skulle 
bli en begränsad försening, men vi kan nu konstatera att alla tidsgränser har 
passerats och fortfarande har man inget säkert datum för utbetalning av EU-
stödet.

Eftersom EU-stödet är en väsentlig inkomst för många lantbrukare i dagens 
jordbrukspolitik, så måste statsmakterna göra allt för att se till att en utbetalning 
görs omgående, detta eftersom många lantbrukare står inför en mycket 
besvärlig ekonomisk situation. Ett förslag på temporär lösning skulle kunna 
vara att ett förskott baserat på tidigare utbetalt belopp betalas ut. På så sätt 
skulle Jordbruksverket kunna göra en exakt reglering av utbetalade belopp till 
berörd lantbrukare när de fått ordning på sitt datasystem.

Med anledning av ovanstående är min fråga till statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Hur avser statsrådet att agera för att våra lantbrukare ska få sina utbetalningar 
av EU-stödet?

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-26
Besvaras senast
2016-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


